
حسنمعجونی؛کمحرفمیزندولیکمنمیگذارد
گروه فرهنگ و هنر-    حسن معجونی، 
هنرمند کم حرفی اســت ولی پای کار هنر که 
به میان بیاید، چیزی کم نمی گذارد. حســن 
معجونــی هنرمندی که عموم تماشــاگران 
او را بــا مجموعه هایــی مانند »مســافران«، 
»شــمعدونی«،» رهایم کن« و ... می شناسند. 
دهه ۷۰ حســن معجونی در کنار نادر برهانی 
مرنــد، کورش نریمانی، رضــا بهبودی و ... 
یکی از دانشــجویان دانشــکده سینما تئاتر 
دانشگاه هنر شــد. دانشجویانی که بخت با 
آنان یار بود و استادی مانند دکتر علی رفیعی 
نصیب شان شد. این استاد پیش تر هم گروهی 
را با دانشجویانش راه اندازی کرده بود و حالا 
فرصتی دســت داده بود تا گروهی دیگر را با 
نسل تازه دانشجویان خود تاسیس کند. آنان 
در ایــن گروه در کنار یکدیگر فیلم می دیدند 
و تحلیــل می کردند و بســیار تمرین تئاتر 

می کردند. رفیعــی نمایش های گوناگونی با 
آنان به صحنه برد ولی یادشان داد که هر یک 
سبک و سیاق خود را داشته باشند و معجونی 

خیلی زود راهش را پیدا کرد.
نمایش » در مصر برف نمی بارد«

او از نیمه دهه ۷۰ تا اوایل دهه ۸۰ با بازی در 
نمایش هایی همچون »یادگار سال های شن«، 
»عروسی خون«، »رومئو و ژولیت«، »در مصر 
برف نمی بارد« همه به کارگردانی علی رفیعی، 
روی صحنه رفت و همزمان در نمایش های 
فرهاد مهندس پــور همچون »مکبت«، »دیر 
راهبان«، »روز رســتاخیز« نیز به ایفای نقش 
پرداخت. اواخــر دهه ۷۰ به عنوان بازیگر و 
طراح لباس با نمایش »شب های آوینیون« به 
کارگردانی کورش نریمانی نیز همکاری کرد 
که این نمایش نیز چون آثار قبلی که معجونی 
در آنها حاضر شده بود، اجرای موفقی از آب 

درآمد. معجونی به فاصله اندکی با آتیلا پسیانی 
نیز همکاری خود را آغاز کرد و در نمایش های 
»بحرالغرایب«، »کالیگولا؛ شــاعر خشونت« 
نیــز بازی کرد اما بــه تدریج راه خود را برای 
کارگردانی هموار کرد و با تاسیس گروه تئاتر 
»لیو« که یکی از جریان ســازترین گروه های 
نمایشی اســت، پایه های حضور خود را در 
کارگردانی و البته در آموزش تئاتر مستحکم تر 
کرد. او در نمایشنامه های کلاسیکی متعددی 
چون آثار شکسپیر و لورکا بازی کرده بود اما 
انتخاب خودش بــرای کارگردانی، اجرای 
نمایشــنامه های چخوف بود و خود را یکی 
از مدعیان اجراهای چخوف در ایران می داند.

معجونــی اجــرای آثار چخــوف را 
بــا دو نمایشــنامه تک پــرده ای »خرس« و 
»خواســتگاری« آغــاز کــرد و بعدتر دیگر 
نمایشنامه های او همچون»در مضار توتون«، 

»مرغ دریایی«، »دایی وانیا«، »سه خواهر«، »باغ 
آلبالو« و ... را در مقاطع گوناگون روی صحنه 
برد. حضور او در کارگردانی اما باعث کمرنگ 
شــدنش در زمینه بازیگری نشد و با تعدادی 
از کارگردانان شــناخته شده تئاتر از امیررضا 
کوهســتانی و محمد عاقبتی تا زنده یاد داود 
رشیدی همکاری کرده است. اما آنچه کارنامه 
هنری معجونی را متفاوت می کند، بازی های 
تماشــایی یا کارگردانی های شسته رفته اش 
نیســت بلکه تنوع این کارنامه است که او را 
به نمایشگری همه فن حریف تبدیل می کند.

کمتر کسی را بتوان در عرصه نمایش پیدا کرد 
که مانند او هم تجربه بازیگری داشــته باشد، 
هم کارگردانــی، هم طراحی صحنه و لباس 
و هم طراحی نور، هم تجربه اجرای نمایش 
عروســکی و هم اجرای نمایش برای گروه 
سنی نوجوان و هم تجربه اجرای میکروتئاتر 

را داشته باشد و در کنار همه اینها معلمی دقیق 
باشد و گروهی را مدیریت کند که جریان های 
منحصر به فردی در تئاتر ایجاد کرده باشد. اهل 
هنر خوب می دانند که جایگاه گروه ثابت در 
تئاتر چیســت و معجونی یکی از گروه هایی 
را سرپرســتی کرده است که سال ها در تئاتر 
ایران جریان ساز بوده. مشغولیت هایش در کار 
هنری اما هرگز ســبب نشد که او گروه تئاتر 
»لیو« را در حاشیه قرار بدهد. این گروه سال ها 
فعالیت مستمر در زمینه های گوناگون داشته 
اســت و معجونی و همراهانش با برگزاری 
جلسات نمایشنامه خوانی مونولوگ و بعدتر 
با اجرای نمایش های مونولوگ، اجرای میکرو 
تئاتر و ... هم زمینه ســاز شکل گیری چندین 
و چند اثر هنری شــدند و هم بســتری برای 
شکل گیری تجربه های نو و نیز گفتگو درباره 
ایــن تجربه ها فراهم آوردنــد و این نکته ای 

اســت که جامعه تئاتری به خوبی اهمیتش 
را درک می کند. حالا اما چند ســالی است که 
حضور معجونی در تئاتر کمتر از گذشته بوده 
و هرچند او خود در گفتگوهای غیررســمی 
برای حضور دوباره روی صحنه ابراز اشتیاق 
کرده ولی مشغولیتش در پروژه های تصویری، 
او را از صحنــه دور کرده اســت. با این همه 
تماشاگران نسل های گذشــته بازی های به 

یاد ماندنی او را در نمایش هایی همچون »در 
انتظار گودو« به کارگردانی علی اکبر علیزاد، 
»در میــان ابرها«، »ایوانف«،»سالگشــتگی«، 
»کوارتــت« )همه به کارگردانــی امیررضا 
کوهستانی( در کنار نمایش های دیگری مانند 
»منهای دو« کار زنده یاد داود رشیدی، »دکلره« 
کار مهدی کوشکی، »نگاه خیره خدواند« کار 

ساسان پیروز و ... به یاد دارند.
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نیـما رجبـی

گروه فرهنــگ و هنر- فیلم رها 
نــه تنها بــه خاطر حضــور بازیگران 
شناخته  شــده، بلکه به دلیل همکاری 
با فیلمســازان فیلم اولــی و فیلمنامه  
نویســان جوان، نویدبخش یک تجربه 
سینمایی تازه و متفاوت است. با توجه 
به اطلاعات موجود، این فیلم به زودی 
مراحل فیلمبــرداری خود را در تهران 
آغاز خواهد کــرد و انتظار می  رود که 
با داســتانی جذاب و کارگردانی حرفه  
ای، بتوانــد نظر مخاطبان را جلب کند. 
در ادامه، به بررسی جزئیات بیشتری از 

این فیلم خواهیم پرداخت.
اطلاعات کلــی درباره فیلم 

رها
فیلــم رها به کارگردانی حســام 
فرهمند و تهیه  کنندگی ســعید خانی، 
بــه تازگــی وارد مرحله پیــش  تولید 
شــده است. این فیلم با پیوستن شهاب 
حســینی، یکی از چهره  های برجسته 
سینمای ایران، به جمع بازیگران خود، 
توانسته است توجهات زیادی را جلب 
کند. فیلمنامه رها توســط محمدعلی 
حسینی و حســام فرهمند نوشته شده 
است که نشان  دهنده همکاری نزدیک 
و همفکری میان نویسندگان و کارگردان 
است.این فیلم سومین اثر سعید خانی به 
عنوان تهیه  کننده است که با فیلمسازان 
فیلم اولی ســاخته می  شــود، که این 
موضوع می  تواند بــه تنوع و نوآوری 
در سینما کمک کند. همچنین، مرضیه 
برومند به عنوان مشاور کارگردان در این 
پروژه حضــور دارد که تجربه و دانش 

او می  تواند به ارتقاء کیفیت فیلم کمک 
کند. با توجه به برنامه  ریزی  های انجام 
شده، فیلمبرداری رها به زودی در تهران 
آغاز خواهد شــد و انتظار می  رود که 
با داســتانی جذاب و کارگردانی حرفه  
ای، به یکی از آثار مهم ســینمای ایران 

تبدیل شود.
جزئیات تولید فیلم رها

فیلم رها در حال حاضر در مرحله 
پیش  تولید قرار دارد و با پیوستن شهاب 
حســینی به جمع بازیگران، این پروژه 
به ســرعت در حال پیشــرفت است. 
مراحل پیش  تولید شــامل برنامه  ریزی  
های دقیق برای انتخاب لوکیشــن  ها، 
انتخاب سایر بازیگران و عوامل تولید 
است. فیلمبرداری این اثر قرار است به 
زودی در تهران آغاز شــود، که انتخاب 
این شــهر به عنوان لوکیشن اصلی می  
تواند به جذابیت بصری فیلم کمک کند 
و زمینه  ساز روایت داستانی قوی باشد.

توجه به جزئیات در مراحل تولید، 
از جمله طراحی صحنه و لباس، انتخاب 
موســیقی و تدوین، از جمله عواملی 
است که می  تواند تأثیر زیادی بر کیفیت 
نهایی فیلم رها داشــته باشد. همچنین، 
همکاری با تیم  های جوان و خلاق در 
این پروژه، می  تواند به نوآوری و تازگی 
در داســتان و شیوه روایت کمک کند. 
با توجه به تجربیات قبلی سعید خانی 
به عنوان تهیه  کننده و حسام فرهمند به 
عنوان کارگردان، انتظار می  رود که فیلم 
رها بــا دقت و توجه به جزئیات تولید 
شــود و بتواند نظر مثبــت مخاطبان و 

منتقدان را جلب کند.
تحلیل بازیگــران و عوامل 

فیلم رها
فیلم رها با حضور شهاب حسینی، 
یکی از برجسته  ترین بازیگران سینمای 
ایران، به عنوان نقطه قوت خود شناخته 
می  شود. شــهاب حسینی با سابقه  ای 
درخشــان و کارنامه  ای پربار، توانسته 
است در نقش  های مختلف خود را به 
عنوان یک بازیگر توانمند معرفی کند. 
حضور او در فیلم رها می تواند به جذب 
مخاطبان بیشــتر و افزایش انتظارات از 
این پروژه کمک کند. انتظار می  رود که 
شهاب حسینی با توانایی  های بازیگری 
خود، نقش خود را به شــکلی قوی و 
تأثیرگذار ایفا کند. علاوه بر شــهاب 
حســینی، ســایر بازیگران و عوامل 
فیلــم رها نیز نقش مهمی در موفقیت 
این پروژه خواهند داشــت. با توجه به 
اینکه این فیلم سومین اثر سعید خانی به 
عنوان تهیه  کننده است و او به همکاری 
با فیلمسازان فیلم اولی تمایل دارد، این 
موضــوع می  تواند بــه ایجاد یک تیم 
جــوان و خلاق منجر شــود که با ایده  
هــا و دیدگاه  های نوین، به داســتان و 

شــخصیت  ها عمق بیشتری ببخشد. 
نویســندگان فیلمنامــه، محمدعلی 
حسینی و حسام فرهمند، نیز از جمله 
عوامل کلیدی در شکل  گیری داستان و 
شخصیت  ها هستند. همکاری نزدیک 
آن  هــا می  تواند بــه ایجاد یک روایت 
جــذاب و متنوع کمک کند. همچنین، 
حضور مرضیه برومند به عنوان مشاور 
کارگردان، به دلیل تجربه و دانش او در 
صنعت سینما، می  تواند به ارتقاء کیفیت 
کار و هدایت بهتر تیم تولید کمک کند. 
در مجموع، ترکیب بازیگران و عوامل 

فیلم رها با تجربه و استعدادهای 
مختلــف، نویدبخش یک اثر 
ســینمایی جذاب و تأثیرگذار 
اســت که می  تواند به موفقیت 
این پروژه در ســینمای ایران 

کمک کند.
اهمیت فیلــم رها در 

صنعت سینما
فیلم رها به عنوان یک 
پروژه جدید در ســینمای 
ایران، اهمیــت ویژه  ای 
دارد که می  تواند تأثیرات 
قابل توجهی بر صنعت 

سینما بگذارد. یکی از جنبه  های 
مهم این فیلــم، همکاری آن با 
فیلمســازان فیلم اولی است. 
سعید خانی به عنوان تهیه  کننده، با 
انتخاب ایــن رویکرد، به جوانان و 
استعدادهای نوظهور فرصتی برای 
ارائه ایده  ها و داستان  های تازه می  
دهد. این نوع همکاری می  تواند به 
تنوع و نوآوری در سینما کمک کند 
و فضایی را برای ظهور نسل جدیدی 

از فیلمسازان فراهم آورد. حضور شهاب 
حسینی به عنوان بازیگر اصلی فیلم رها 
نیز از اهمیت بالایی برخوردار است. او با 
کارنامه  ای درخشان و محبوبیت بالا، می  
تواند به جذب مخاطبان بیشتر و افزایش 
توجهــات به این پروژه کمک کند. این 
موضوع می  تواند به ارتقاء سطح کیفی 
فیلم  ها و جذب سرمایه  گذاران جدید 
به صنعت ســینما منجر شود. علاوه بر 
ایــن، فیلمنامه قوی و مشــاوره  های 
حرفه  ای از سوی افرادی چون مرضیه 
برومند، می  تواند به بهبود کیفیت داستان 

و روایت کمک کند. این عوامل در کنار 
هم، می  توانند به تولید یک اثر سینمایی 
با اســتانداردهای بالا منجر شوند که نه 
تنها مخاطبان داخلی، بلکه بین  المللی را 
نیز جذب کند. در نهایت، فیلم رها می  
تواند به عنوان یک الگو برای پروژه  های 
آینده در سینمای ایران عمل کند و نشان 
دهد که چگونه می  توان با همکاری  های 
خلاقانه و استفاده از استعدادهای جوان، 
آثار با کیفیت و تأثیرگذاری تولید کرد. 

این فیلم مــی  تواند به تقویت صنعت 
سینما و ایجاد فضایی مثبت برای رشد 

و پیشرفت آن کمک کند.
نتیجه  گیری

فیلم رهــا به عنوان یــک پروژه 
جدید و جذاب در ســینمای ایران، با 
ترکیب استعدادهای جوان و چهره  های 
شناخته  شــده، نویدبخش یک تجربه 
ســینمایی متفاوت است. با کارگردانی 
حســام فرهمند و تهیه کنندگی سعید 
خانــی، این فیلم به دنبال ایجاد فضایی 
نوآورانه و خلاقانه در صنعت ســینما 
است. حضور شهاب حسینی 
به عنــوان بازیگــر اصلی و 
همکاری با نویسندگان جوان، 
می  تواند به غنای داســتان و 
عمق شخصیت  ها کمک کند. 
اهمیت فیلم رها تنها به خاطر 
بازیگران و عوامل آن نیست، 
بلکه به دلیل رویکردی است 
که به همکاری با فیلمســازان 
فیلــم اولــی و ایجاد فرصت  
های جدید برای جوانان دارد. 
این رویکرد می  تواند به تنوع 
و نوآوری در سینما کمک کند 
و فضایی را برای ظهور نسل جدیدی از 

فیلمسازان فراهم آورد. 
در نهایــت، فیلم رها می  تواند به 
عنوان یک الگو برای پروژه  های آینده 
در ســینمای ایران عمل کند و به ارتقاء 
کیفیت آثار سینمایی کمک کند. با توجه 
به تمامی این عوامل، انتظار می  رود که 
فیلم رها به یکی از آثار مهم و تأثیرگذار 
سینمای ایران تبدیل شود و نظر مثبت 

مخاطبان و منتقدان را جلب کند.

درباره فیلم »رها« با بازی
 شهاب حسینی و غزل شاکری 

فیلم رها به عنوان یکی از پروژه  های جدید سینمای ایران، توجه بسیاری را به خود جلب کرده است. 
این فیلم به کارگردانی حسام فرهمند و تهیه  کنندگی سعید خانی، با پیوستن شهاب حسینی به جمع بازیگران، 

وارد مرحله پیش  تولید شده است. 

اهمیــت فیلــم رهــا تنها بــه خاطر 
بازیگران و عوامل آن نیســت، بلکه به 
دلیل رویکردی است که به همکاری با 
فیلمسازان فیلم اولی و ایجاد فرصت  
های جدید بــرای جوانــان دارد. این 
رویکرد می  تواند به تنوع و نوآوری در 
سینما کمک کند و فضایی را برای ظهور 
نسل جدیدی از فیلمسازان فراهم آورد.
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